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واکنش فرزند صیاد شیرازی
به برگزاری روند دادگاه منافقین

مهدی صیاد شیرازی درباره مطالبه خود از قوه رئیس در جریان روند بررسی 
دادگاه منافقیــن تاکید کرد: قبلا گفتیم و در زمان خودش هم خواهم گفت که 
این روند باید در چهارچوب قانون رسیدگی شود و عادلانه منافقین و مجاهدین 

خلق محاکمه شوند.
به گزارش منیبان، مهدی صیاد شــیرازی، فرزند شــهید صیاد شیرازی، که 
اخیرا برای حضور در انتخابات مجلس تایید صلاحیت شــده اســت درباره روند 
دادگاه منافقین و اینکه آیا خواسته خانواده آنها محقق شده است گفت: الحمدالله 
روند منطقی دادگاه طبق جلســاتی که باید برای رسیدگی به پرونده منافقین و 
مجاهدین خلق انجام بگیرد دنبال می شــود و این روند با قدرت پیش می رود و 
هم ریاست دادگاه، مستشاران، دادستان و مسئولین قوه رئیس خوب عمل کردند 

و خوب پیش می روند. 
او افزود: باید صبر کنیم تا کیفرخواســت به پایان برســد و مراحل دادگاه و 
رســیدگی دنبال شود و منتهی به رای شود. مهدی صیاد شیرازی درباره مطالبه 
خود از قوه رئیس در جریان روند بررسی دادگاه منافقین تاکید کرد: قبلا گفتیم و 
در زمان خودش هم خواهم گفت که این روند باید در چهارچوب قانون رسیدگی 
شــود و عادلانه منافقین و مجاهدین خلق محاکمه شوند. این جنایت و اقدامات 
عظیمی که منافقین علیه خانواده شــهدا و نظام انجام دادند باید رسیدگی ویژه 
شود. همچنین خســاراتی که وارد شده مادی، معنوی و غرامت باید پرداخته و 
در چهارچوب قانون محفوظ شود. مطالبات ما در چهارچوب قانون است، از این 

چهارچوب هیچ وقت خارج نشده و نمی شویم، پیگیری و دنبال هم می کنیم.

ویژه

شهاب الدین طباطبایی تشریح کرد

بازی رادیکال ها در زمین براندازی

43 روز تا انتخابات مجلس شورای اسلامی 
دوازدهــم زمان باقی مانده اســت، با این حال 
هنــوز آرایش برخــی جریان های سیاســی 
و احزاب کشــور بــرای نحــوه ورود به عرصه 
رقابت ها نامشــخص است. مســئله مشارکت 
مردم در انتخابــات و این که احزاب و جناح ها 
چه فهرست هایی را روانه بازار رقابت ها می کنند 
و همچنیــن ترکیب مجلس آینــده از جمله 
گمانه زنی هایی هســت که در رسانه ها مطرح 

است.
به گزارش تسنیم، برای تحلیل شرایط آینده 
کشور و انتخابات مجلس آینده گفت  وگویی را 
با محمد عطریانفر عضو شورای مرکزی حزب 
این   کارگزاران ســازندگی داشــتیم. مشروح 

گفت وگو به شرح زیر است:
مجموع کنش های حزبی کارگزاران در 
ســال های اخیر این برداشت را در میان 
ناظران سیاســی ایجاد کرده اســت که 
آنجایی که انفعــال و بی عملی در جبهه 
اصلاحــات حاکم باشــد،  کارگزاران به 
شــخصه  وارد عرصه انتخابات می شود و 
نوعی خودمختاری حزبی دارد. این گزاره 

را چطور تحلیل می کنید؟ 
ابتــدا با اشــاره بــه کنایه شــما در باب 
خودمختاری عرض کنم، احزاب شکل می گیرند 
تــا خارج از اراده دیگــران  بمعنای غیر عرفی 
کلمه و با استقلال کافی خودمختار باشند. اگر 
قرار بر این باشد حزبی تاسیس شود و دیگران 

صاحب اختیار حزب باشند که معنا ندارد. 

کارگــزاران یک حزب واقع گراســت و قائل 
به اینکه باید در امر حاکمیت مشارکت جدی 
داشته باشد و در مقام تقویت مشروعیت سازی 
برای نظام کار کند، طبعاً به عرصه انتخابات که 
صحنه مشاع بین ما و سایر جناح های سیاسی 

هست، درست و واقع بینانه فکر می کند.
وضعیت از ســال 98 به این سو بهتر نشده 
است. شــرایط امروز به نفع جریان اصولگرایی 
اســت، البته این فرصت بــرای اصلاح طلبان 
فراهم نشده اســت. روشن هم هست که علت 

آن چیست.
یک بخش از آســیبی که به ما وارد شــده، 
ناشــی از رویکــرد نهادهای نظارتــی در حق 
نامزدهای انتخاباتی احزاب اصلاح طلب اســت 
که معمولا با یک نظریه عــدم التزام به قانون 
اساسی و عدم اعتقاد به ولایت فقیه نامزدهای 

انتخاباتی ما را رد می کنند.
از چهره های  بودیم که بسیاری  شاهد 
اصلاح طلب در این دوره ترجیح دادند که 
در قبال انتخابات موضع سکوت بگیرند. 
علت حاکم شدن چنین جوی در جریان 

اصلاحات چه بود؟
بنده بر اساس یک تحلیل کلی فکر می کنم 
بخش هایی از بدنه اصلاح طلبی در کشــور ما 
این حس را دارند که موضوع انتخابات اساســاً 
بلاموضوع شده اســت. حس برخی گرو ه های 
اصلاح طلب این اســت که با توجه به سیاست 
بســته ای که در بحث تاییــد صلاحیت ها در 
دستورکار حضرات اســت نامزدهای برگزیده 

آنها امکان تایید را ندارند، لذا سوال شــان این 
اســت که چرا باید ظرفیت هــای خود را برای 
رقیب فعال کنند. این دغدغه ای است که بنده 
هم رد نمی کنم ولی در مقام توصیف، واقعیت  
را ترســیم می کنیم که ما هم این مسئله را رد 

نمی کنیم.
شما چند وقت قبل از انفعال و نداشتن 
شور و نشاط جریان اصلاحات گفته بودید 
و تاکید کرده بودید که این جریان دیگر 
شور و نشاط سال های 68 تا 84 را ندارد؟

ما هم همانند جریان اصولگرا نقدهای درون 
گفتمانــی داریم. امــروز در جریان اصولگرایی 
گرایشات سیاســی مختلف را داریم که با هم 
مناظــره، مجادله و گفت وگو می کنند و تفاوت 
دیدگاه هایــی دارند. طبیعتاً همین وضعیت در 
جریان اصلاحات هم هست و ما این تضارب آرا 

را به رسمیت می شناسیم.
شــما منتقد وضعیت فعلــی جریان 
اصلاحات بودیــد و آن را متوجه رهبران 
از  جریــان اصلاحات کــرده بودیــد. 
رهبران جریــان اصلاحات غیر از مرحوم 
روحانی  خاتمی،  آقای  مشخصاً  هاشمی، 
و جهانگیری حضــور دارند. این وضعیت 
رهبران  معلول  اصلاحات چقــدر  جبهه 
است و رهبران چرا به این وضعیت دچار 

شدند؟
در مقام آسیب شناســی باید بدانیم نقاط 
ضعف ما کجاست؛ یعنی از سرفصل هایی که در 
تراز انتظارات جامعه اســت باید پیروی کنیم، 

برای نقــش آفرینی اجتماعــی فقط فاعلیت 
رهبــران کفایت نمی کند؛ اســتعداد و بســتر 
مناسب برای تحقق این فعلیت لازم است. باور 
این است که سیاســتی که از جانب حاکمیت 
و نظام اعمال شــده است سیاستی انقباضی و 
بسته است؛ امروز که رهبری جریان اصلاحات 
بر روی دوش آقای خاتمی اســت مع الاســف 
وی با محدودیت هایی مواجه اســت یا مرحوم 

هاشمی تحت فشار بود.
وقتی فضا بســته می شود استعدادها از بین 
مــی رود و فاعلیت نیــز رخ نمی دهد؛ اجمال 
داســتان این اســت که در این دو عرصه و دو 
معرکــه و دو میدان سیاســت چپ و راســت 
خواسته یا ناخواسته یک تبعیضی حاکم است 
که این تبعیض جنبــه مثبتش به نفع جریان 
اصولگــرا رقم خورده و جنبه منفی اش به ضرر 

حوزه اصلاح طلبی است.
پیام ما این اســت که اگــر در مقام تامین 
منویات رهبری هستیم، اگر در مقام این هستیم 
که برخی از گزاره ها و واقعیت ها و تدابیر، باید 
فارغ از خطوط سیاسی رقم بخورد، تبعاً به این 
می رســیم که انتخابات یکی از ســرفصل های 
درخشان آن اســت و فارغ از اینکه چه کسی 
به قدرت برسد و کسب کرسی های مجلس یا 
ریاســت جمهوری را داشته باشد، باید بگوییم 
این در یک دیالوگ و رقابت تنگاتنگ باید کاملا 

عادلانه، منصفانه، سالم و امن رخ دهد.
من احساس می کنم که شاید عملکرد 
دولت آقای روحانی بــه نحوی بود که تا 

حدی به این دلسردی ها دامن زد و خود 
جریان اصلاحات الان شاید چون احساس 
می کند به خاطــر آن عملکرد  موفقیتی 
نداشته باشد پس به انزوای اختیاری زده 

است.
مقامــات اول باید اجازه دهنــد نامزدهای 
انتخاباتی اصلاح طلبان ارائه و عرضه شــوند، 
ســپس اصلاح طلبــان را به توســلات برای 
پیروزی که همان حضور رونق بخشی انتخابات 
ورقابت معنادار است دعوت کنیم. در انتخابات 
ریاست جمهوری اجازه داشته باشیم نامزدمان 
در صحنه بیاید و نیروهی پشــتیبان حمایت 
کنند؛ در انتخابات مجلس فرصت داشته باشیم 
نیروهایمــان ثبت نام کنند و بتوانیم لیســت 
ببندیم. این فرصت ها دریغ شده است. من هم 
فکر با شما هستم همینجا یک چیزی نقل کنم. 
این شعار »اصولگرا و اصلاح طلب دیگه تمومه 
ماجرا« رد اســت! این یک شعار تحمیلی بود و 

هیچ نسبتی هم با جامعه ما ندارد.
افــراد جامعه از من اصلاح طلب و شــمای 
اصولگرا می توانند دلخور باشند ولی از گفتمان 
اصلاح طلبی و اصولگرایی دســت نمی کشند؛ 
می گویند شما به درد این کار نمی خورید پس 

بگذارید دیگری جایگزین شود.
اگــر فرصــت حضــور را متولیــان امر از 
نامزدهادریغ نکنند و اجازه دهند این رقابت ها 
بر پایه یک منطقی استوار شود هیچ نباید نگران 
بود چه کسی برسر کار می آید و چرا؟ چون آن 
حضور حداکثری ملاک مشروعیت ما است. این 
حضور را در واقــع آقایان مجری و ناظر فراهم 
نکردند و اجازه ندادند، اگر بخواهیم آن حضور 
حداکثری رخ بدهد مقدماتش باید درست طی 

شود.
مدتی اســت  جبهه اصلاحات تقریباً 
که مدیریتــش به عهده افرادی افتاده که 
اینها را در فضای سیاسی جامعه یا فضای 
حاکمیت می شــود گفت طیف رادیکال 
جریان اصلاحــات؛ اینکه مدیریت جبهه 
بیفتد  چهره ها  ایــن  به عهده  اصلاحات 
رابطه این جریان با حاکمیت را خدشه دار 

نمی کند؟
بحث شــما ظاهرا ناظر بــه خانم منصوری 
کاملا مشــخص اســت؛ اولا این را روشن کنم  
برخــی دچار این اشــتباه اند و تصور می کنند 
جبهــه اصلاحات بــه این معناســت که تمام 
احزاب اصلاح طلب در همه سطوح در متن این 
جبهه مستحیل شــده اند؛ اصلا اینطور نیست. 
احزاب بنا به ظرفیت یــک پارچه خوددیدگاه 
واحد دارند، میثاق نامه و اصول و شــعار دارند 
و تصمیم می گیرند و همه اعضا  یکپارچگی را 
حفــظ می کنند؛ اما در خصوص جبهه اینگونه 
نیست. در مقاطعی پیش می اید که احزاب بنا 
به یک ضرورت تاریخی روی یک موضوع خاص 

جبهه تشکیل می دهند.
از جایگزینی نباید استشــمام سوء و تداعی 
غلط شــود؛ من خودم درگیر این ماجرابودم و 
جزو افرادی بودم که از ریاست آقای بهزاد نبوی 
دفاع و تعقیب می کردم. شــخصا با خود ایشان 
بارها صحبت کردم. آقای بهزاد نبوی علی رغم 
آن نشاط سیاســی که دارد به لحاظ جسمی 
دچار کهولت جدی اســت و وضعیت بسامانی 
ندارد؛ وضعیتش خیلی سخت است و مصراً از 

نامزدی ریاست جبهه خود را معاف داشت.
علاوه براین سرکار خانم منصوری شخصیتی 
بســیار معتدل و آرام است؛ اگرچه درسال 88 
ایشــان هم مشــابه ما گرفتاری داشــت ولی 
واقعیتش این است که تصورات افراطی نسبت 

به ایشان غلط است.

دبیر کل حزب ندای ایرانیان با اشــاره به نظرســنجی هایی 
درباره میزان مشــارکت انتخاباتی، اظهار کــرد: برخی آقایان 
علاقمندند مشــارکت پایین باشــد تا به مجلس راه پیدا کنند 
و حتــی از اعداد 9 درصد و پایینتر از آن هم برای مشــارکت 
انتخاباتــی در تهران ابایی ندارند. به گزارش ایســنا، شــهاب 
طباطبایی با بیــان اینکه در ایران معمــولاً رأی مردم از خود 
مردم مهمتر اســت، اظهار کرد: طبق آخرین نظرسنجی میزان 
مشارکت در تهران 9 تا ۱8 درصد است. البته بعضی ها از عدد 9 
بدشان نمی آید. دبیرکل جبهه پایداری در مجلس دهم نفر 3۲ 
بــود و به مجلس راه نیافت، اما در مجلس یازدهم با ۲۰۰ هزار 
رای کمتر از انتخابات مجلس دهم به عنوان نفر دوم وارد مجلس 
شد. معلوم است که در چنین شرایطی برخی آقایان علاقمندند 
مشارکت پایین باشد تا به مجلس راه پیدا کنند. حتی از اعداد 
9 درصد و پایینتر از آن هم برای مشارکت انتخاباتی در تهران 
ابایی ندارند. وی افزود: ما همچنان دلمان برای کشور می سوزد 
و معتقدیم رادیکال های تندرو از هر دو طرف در زمین براندازی 
بازی می کننــد. عده ای فکر می کنند دولــت روحانی را بزنند 
ســرریزش به ســمت آن ها خواهد آمد در صورتی که اینطور 

نیست به سمت براندازی می رود.
دبیر کل حزب ندای ایرانیان یادآور شــد: با وضعیت فعلی 
که با مردم و بانوان برخورد و مواجهه در جامعه انجام می شــود 

و قوانینی که در این زمینه در همین مجلس وضع شده است، 
نمایندگان مجلس باید پاسخ دهند که چطور به چنین قوانینی 
نظارت می کنند؟ شــنیدم که دوستی می گفت سر جای پارک 
با یک همســایه بحث کرده است و ساعتی بعد برایش پیامک 
حجاب آمده است! آن همسایه شماره پلاک او را اطلاع داده بود، 

این چه قانونی است؟ چه نظارتی بر آن وجود دارد؟
طباطبایی با بیان اینکه مردم از اصلاح طلبان و اصولگرایان 
عبور کردند، چنین ابراز عقیده کرد: ما هنوز منتظریم به دلیل 
نارضایتی هایی که از پارســال اتفــاق افتاد یک نفر نه به خاطر 
مردم که به خاطر رای آنان بیاید و عذرخواهی کند و بگوید آن 

رخدادها شایسته مردم ایران نبود.
وی تاکیــد کرد: همــه نخبگان، مردم را از سیاســت، زده 
کرده اند. این مردم می گویند اگر سرســوزنی روزنه امید ببینیم 
بازهم می ایستیم. مردم به براندازان روی خوش نشان نمی دهند 
و ما هم امروز همچنان می گوییم اصلاحات آخرین راه حل است. 
تجربه نشان داده است که هر وقت موضوعات را به سمت بحران 

بردیم، راه حل سیاسی مسائل بدل به راه حل امنیتی شد.
این فعال سیاسی اصلاح طلب معتقد است: مردم می گویند 
اعتراض کردیم نه کســی شنید، نه کسی دید نه کسی واکنش 
نشــان داد. همین مجلس باید نسبت به این رخدادها واکنش 
نشان می داد. فرزند یکی از شهدای مشهور انقلاب به اصرار من 

در انتخابات ثبت نام کرد، اما رد شد. به من می گفت هیئت های  
اجرایی به من گفته اند تو ضدولایت فقیه هستی و می گفت من 
به آنان پاســخ دادم هر دو ماه یک بار خدمت رهبری می رسم، 

شما تاکنون رهبری را از نزدیک دیده ای؟
دبیرکل حزب ندای ایرانیان گفت: هم عوام فریبی و هم فریب 
عوام خوردن اشــکال دارد. نخبگان سیاسی از هرآنچه درست 

نمی دانند انتقاد کنند. اگر امام جمعه ای روی اعصاب مردم است 
تذکر دهید. من می ترســم فردا آقای باهنر بیاید بگوید من را 
حذف کرده اند بس که هر روز حلقه خودی ها تنگ تر شده است.

وی تاکید کرد: خدا نکند اسفند امسال سکوت و بی تفاوتی 
مردم را نســبت به انتخابات ببینیم. هنوز فرصت باقیســت و 

می توان شرایط را به سمت بهبود برد.

عطریانفر تشریح کرد

بلاموضوع شدن انتخابات از نگاه برخی اصلاح طلبان 

پاسخ به یک شبهه انتخاباتی 
از سوی سخنگوی شورای نگهبان

شــورای  ســخنگوی 
شــبهه  یک  به  نگهبــان 
انتخاباتی درباره نمایندگان 
فعلــی مجلــس کــه رد 
پاسخ  شــده اند  صلاحیت 

داد.
به گزارش ایسنا، هادی 
طحان نظیف در بخشــی 
از گفت وگویــی در یــک 

برنامه تلویزیونی در پاسخ به این شبهه معروف مبنی بر اینکه تکلیف صلاحیت 
آن کســانی که اکنون نماینده مجلس هســتند و بــرای انتخابات مجلس بعد 
ردصلاحیت شده اند، در مقطع کنونی چه خواهد شد؟ گفت: قانون مرزها، حدود 

و ثغور و صلاحیت های دستگاه ها را مشخص کرده است.
وی خاطرنشــان کرد: بر اساس قانون انتخابات و حتی قانون اساسی، شورای 
نگهبان ناظر انتخابات اســت؛ محــدوده نظارت این شــورا انتخابات )از مرحله 
پیش ثبت نام تا پس از بررسی صحت انتخابات( است. شورای نگهبان ناظر دوره 
نمایندگی نیست. این عضو حقوقدان شورای نگهبان در ادامه اظهار کرد: در این 
رابطه قانون نظارت بر رفتار نمایندگان وجود دارد که جمعی از نمایندگان عضو 
هیاتی در همین رابطه هستند. البته می توان بررسی کرد که آیا این قانون خوب 
است یا نیازمند تقویت می باشد. طحان نظیف همچنین بیان کرد: در سیاست های 
کلی انتخابات به این موضوع نیز توجه شــده و مجلس می تواند در این خصوص 
قانون گذاری کند. سیاست های کلی انتخابات آسیب شناسی نظام انتخاباتی کشور 
است که این سیاست ها برای اجرا باید به زبان قانون و دستورالعمل ترجمه شود.

مخالفت شریعتی با افزایش قیمت بلیط هواپیما
عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: افزایش قیمت بلیت 
هواپیما به هیچ وجه قابل قبول نیســت و خوشبختانه دستگاه های نظارتی نیز به 
این موضوع ورود پیدا کردند. به گزارش ایسنا، غلامرضا شریعتی با اشاره به تلاش 
برخی ایرلاین ها برای افزایش قیمت بلیت هواپیما، بیان کرد: در شرایط کنونی هر 
اقدامی که منجر به دلسردی مردم شود، به نفع کشور نیست. افزایش قیمت بلیت 
هواپیما قابل قبول نیست. یا  برخی احکام قانونی وجود دارد که می توان بعدا اجرا 

کرد. برخی اقدامات در آستانه انتخابات به صلاح نیست.
وی در ادامه اظهار کرد: مدیران دســتگاه اجرایی باید درک درستی از شرایط 
پیش رو داشته باشند. هر کاری که به نارضایتی مردم بینجامد از نگاه ما قابل قبول 
نیست. دستگاه نظارتی نیز به اقدام برخی از ایرلاین ها ورود کردند و برخورد لازم 
صورت گرفت. قطعا افزایش قیمت بلیت هواپیما زندگی اقشار مختلف را تحت تاثیر 

قرار می دهد و در شرایط کنونی اصلا به نفع نیست.
نماینده مردم بهشهر در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در شرایط کنونی 
نیازمند جلب رضایت مردم هســتیم؛ همان طوری که انتظــار داریم تا مردم در 

انتخابات مشارکت کنند ما نیز باید در مسیر خدمت رسانی به آنها گام برداریم.

زمین رایگان برای خانواده های دارای 4 فرزند
عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱4۰3 از مصوبه این کمیسیون برای اعطای 
زمیــن رایگان به خانواده های دارای 4 فرزند و بیشــتر و همچنین کاهش مالیات 
واحدهای تولیدی در ســال ۱4۰3 خبر داد. به گزارش تســنیم، علیرضا سلیمی، 
عضو کمیسیون تلفیق بودجه ســال ۱4۰3، با اشاره به برخی از مصوبات اعضای 
کمیســیون تلفیق، اظهار کرد: اعضای کمیسیون در جریان بررسی لایحه بودجه 
۱4۰3، با مصوبه ای وزارت راه و شهرسازی را مکلف کردند که به خانواده های دارای 
4 فرزند و بیشــتر زیر ۲۰ سال، از سال ۱4۰3 یک قطعه زمین رایگان اعطا کند. 
وی با اشــاره به دیگر مصوبه اعضای تلفیق، اظهار کرد: با مصوبه کمیسیون تلفیق 
مققر شد 8۰۰۰ میلیارد تومان برای بهینه سازی سامانه های سوخت مانند بخاری 
و سیســتم های گرمایشی در سال آتی هزینه شود. عضو کمیسیون تلفیق با بیان 
اینکه به موجب مصوبه کمیسیون تلفیق مالیات تولید ۷ درصد کاهش پیدا خواهد 
کرد، گفت: همچنین با موافقت اعضا مالیات واحدهای تولیدی در ســال ۱4۰3 از 
۲۵ درصــد به ۱8 درصد کاهش پیدا می کند؛ البته اعضای کمیســیون برای این 
کاهش مالیاتی ســقف تعیین کردند. لذا افرادی می توانند از این معافیت مالیاتی 

استفاده کنند که تا ۵۰۰ میلیارد تومان سقف مالیاتی داشته باشند.
عضو کمیســیون تلفیق بیان کرد: اعضای کمیسیون تلفیق مصوب کردند که 
به میزان ۱۰ همت اســناد خزانه در داخل دولت بین دستگاه های دولتی و بانک 
مرکزی به عنوان تهاتر بدهی و طلبکاری مبادله شــود. سلیمی گفت: همچنین با 
مصوبه اعضا مقرر شد که سرمایه بانک های سپه، ملی، توسعه تعاون و مسکن ۱۰۰ 
همت افزایش یابد تا از این محل وام برای بخش مسکن به مردم داده شود. نماینده 
محلات در مجلس تاکید کرد: مصوبات کمیسیون تلفیق برای تبدیل شدن به قانون 

نیاز به موافقت نمایندگان در جلسه علنی و تایید شورای نگهبان دارد.

ابطال مصوبه شورای رقابت 
در مورد قیمت خودروهای مونتاژی

با رای دیوان عدالت اداری زمان اجرای مصوبه شورای رقابت درخصوص قیمت 
خودروهای مونتاژی تغییر کرد.

با رای هیأت عمومی دیوان عدالت اداری، مصوبه با موضوع »بند ۲ مصوبه ۵94 
مورخ ۱4۰۲/۰۵/۲۱ شــورای رقابت که بر اساس آن مقرر شده بود ملاک عمل 
قیمت خودرو توســط عرضه کنندگان خودرو از تاریخ ۱4۰۱/۱۱/۱۱ درخصوص 
تمام خودرو های سواری مونتاژی که اولین بار در مصوبه ۵۶۶ شورای رقابت مورخ 

۱4۰۲/۰۲/۱۶ اعلام قیمت شد بر مبنای مصوبه مزبور خواهد بود« ابطال شد.
در ادامه این مطلب جزئیات رای دیوان عدالت اداری را ددرباره ابطال مصوبه 
۵۶۶ شورای رقابت آمده است: مصوبه مورد شکایت در خصوص زمان لازم الاجراء 
بودن مصوبه اولیه شورای رقابت که به تاریخ ۱4۰۱.۱۱.۱۱ می باشد، مقرر داشته 
است که ملاک عمل قیمت گذاری خودرو توسط عرضه کنندگان مونتاژی مطابق 
با مصوبه شــماره ۵۶۶ مورخ ۱4۰۲.۲.۱۶ می باشــد. این در حالی است که اولاً 
همان گونه که در بند دوم مصوبه معترض عنه مشــهود اســت اولین زمان ابلاغ 
قیمتی خودرو ها ۱4۰۲.۲.۱۶ است. هرچـند که این بیان صحیح است، اما بیانی 
جامـع و کامل نمی باشد، چون در تاریخ مذکور شورای رقابت قیمت خودرو های 
مونتاژی را به وزارت صنعت، معدن و تجارت ابلاغ کرده است و هیچ گونه سابقه 
ابلاغی مبنی بر اعلام قیمت به خودروسازان در این تاریخ مسبوق به سابقه نبوده 

و وجود عینی و خارجی ندارد.

شورای نگهبان

مجلس

خبر

رئیس کل دادگســتری استان البرز گفت: ۲۷ دی ماه 
نخستین جلســه دادگاه علنی چهار متهم پرونده مرحوم 
مهرجویی و همسر وی در دادگاه کیفری یک استان البرز 

آغاز شد.
به گزارش ایلنا، فاضلی هریکندی به تشــریح جزئیات 
اتهام متهمان پرونده پرداخت و گفت: بر این اســاس و با 
توجه به محتویات تحقیقات، متهــم ردیف اول به اتهام 
»مباشــرت در قتل عمدی مرحوم مهرجویی و مرحومه 
محمدی فر«، »مشارکت در ســرقت تعزیری«، »ورود به 
عنف به منزل دیگــران«، »تهدید با چاقو«؛ متهم ردیف 
دوم با اتهامات »شروع به قتل عمدی مرحوم مهرجویی«، 
»مباشــرت در ایــراد ضرب و جرح عمدی بــه نحو وارد 
آوردن ضربات متعدد به مرحوم مهرجوئی«، »مشــارکت 
در ســرقت تعزیری«، »ورود به عنف به منزل دیگران«؛ 
متهم ردیف ســوم با اتهامات »شــروع بــه قتل عمدی 
مرحومه محمدی فر«، »مباشــرت در ایراد ضرب و جرح 
عمدی با چاقو به نحو وارد آوردن جراحت به بدن مرحوم 
خانم محمدی فر«، »مشارکت در سرقت تعزیری«، »ورود 
به عنف به منزل دیگــران«، »اخفای ادله جرم« و متهم 
ردیف چهارم با اتهامات »معاونت شــروع به قتل عمدی 
مرحومه محمدی فر«، »مشــارکت در سرقت تعزیری«، 

»ورود به عنف به منزل دیگران« تفهیم اتهام شدند.
رئیس کل دادگستری اســتان البرز با اشاره به اینکه 
جلسات رســیدگی به تشــخیص دادگاه و تا زمان اقناع 
وجــدان قضات دادگاه ادامه خواهد داشــت تصریح کرد: 
پس از اتمام رســیدگی، ظرف مهلت قانونی رای پرونده 

صادر خواهد شد.
رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: بازپرس ویژه 
قتل جهت کشــف تمام ابعاد موضوع و انگیزه متهمان با 
نظارت دادستان عمومی و انقلاب فردیس، قریب به دو ماه 
به تحقیق و بازجویی های مکرر از متهمان و استعلام های 
متعدد از پزشــکی قانونی و مرکز تشخیص هویت فراجا 

و بررسی آلات قتاله مکشوفه از متهمان اختصاص داد.
فاضلی هریکندی افزود: پس از وصول ایرادات، گزارش 
جامع پرونده تهیه و جلســه مقدماتی اداری تشکیل شد 
و علی رغم اعتقاد دادگاه به تکمیل پرونده، مجددا نظریه 
کمیســیون پزشــکی قانونی در مورد ابهامات مطروحه 
از ســوی برخی از وکلای پرونده اخذ شــد که بر اساس 
پاســخ ارسالی و اعتقاد دادگاه به مطابقت نظریه با اوضاع 
و احوال پرونده و اتقان آن و قابلیت تشــکیل و برگزاری 
جلســه دادرسی، دســتور تعیین وقت رسیدگی صادر و 

برای روز جاری تعیین وقت شد.

عضو جبهه اصلاحات گفت: در غیاب جریان اصلاح طلب 
و حتی اصولگرایان میانــه رو و معتدل، آن طور که خیلی 
از طرفداران آقای لاریجانی هم رد صلاحیت شــدند، فقط 
عرصه بــرای جریانات تندروی اصولگــرا می ماند. آنها هم 
وقتی می بینند، رقابت خیلی جدی نیست می توانند چند 

لیست داده و چند طیف شوند و رقابت کند.
به گزارش ایلنا، عماد بهــاور، عضو جبهه اصلاحات در 
تحلیل بررسی نتایج صلاحیت داوطلبان انتخابات مجلس 
شورای اسلامی توســط هئیت اجرایی و بعد از آن هئیت 
نظارت گفت: زمانی که نتایج ردصلاحیت ها منتشــر شد، 
آمار بسیار ناامیدکننده بود. یعنی از آن چیزی که بعضی از 
نیروهای سیاسی خوش بین در جبهه اصلاحات پیش بینی 

می کردند، خیلی بدتر بود.
وی افــزود: همانطور که می دانیــد جبهه اصلاحات دو 
طیفی است که یک طیف  بیشتر نگرش و رویکرد انتخاباتی 
دارند. ولی نتیجه این ردصلاحیت ها به شــکلی بود که آن 
طیف را هم کاملا ناامید کرده اســت. بــه طوری که آنها 
هم عملا می گویند هیچ امیدی برای شــرکت در انتخابات 
نیســت. یعنی امکان اینکه بتــوان حداقلی از رقابت نه در 
میان نیروهای اصلاح طلب قوی، بلکه نیروهای توســعه گرا 
یا معتدل، میانه رو و حتی اصولگرایان معتدل در انتخابات 

داشت هم وجود ندارد. بهاور با اشاره به اینکه اصلاح طلبان 
مخصوصــا در طیف جبهه اصلاحات یک راهبرد انتخاباتی 
دارند؛ گفت: تاکید همیشگی آنان این است که هیچ  زمان 
با انتخابات قهر نمی کنند و از آن دور نمی شوند. انتخابات 
راه مطمئن، کم هزینه و بهترین راه برای فردای سیاسی در 

ساختار سیاسی کشور است.
وی افزود: وقتی امکان آن فراهم نمی شود، این ما نیستیم 
که نمی خواهیم در انتخابات شرکت کنیم، این مسئولان که 
با خراب کردن شرایط انتخابات پرشور نمی گذارد نیروهای 
سیاســی از همه سلیقه ها در آن شــرکت کنند و جلوی 
شــرکت مردم و نیروهای سیاسی در انتخابات را می گیرد. 
وگرنه نیروهای اصلاح طلب براســاس مبانی اصلاح طلبی 

همیشه از شرکت در انتخابات، استقبال می کنند.
بهاور در مورد آرایش سیاســی اصولگرایان و اینکه آیا 
شــاهد ارائه یک لیســت در انتخابات خواهیم بود، گفت: 
در غیاب جریان اصلاح طلــب و حتی اصولگرایان میانه رو 
و معتدل، آن طور که خیلــی از طرفداران آقای لاریجانی 
هم رد صلاحیت شدند، فقط عرصه برای جریانات تندروی 
اصولگرا می ماند. آنها هم وقتی می بینند، رقابتی نیســت 
می توانند چند لیســت داده و چند طیف شوند، با یکدیگر 

رقابت کند.

اولین جلسه دادگاه قتل مهرجویی و همسرش برگزار شد

متهمان پرونده قتل پای میز محاکمه
عماد بهاور تاکید کرد

عرصه انتخابات در اختیار جریانات تندروی اصولگرا


